
Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsens

arbetsutskott den 4 februari 2025

Sammanträdets plats och tid
Kommunkontoret i Strömsund, sammanträdesrum Almen, klockan 8.30 –

16.00

Beslutande
Susanne Hansson (S), ordförande

Mats Gärd (C)

Simon Högberg (M)

Robert Gjersvold (SD)

Kerstin Engkvist (C), digitalt, tjänstgörande ersättare

Karin Holmquist (M), digitalt, ej tjänstgörande ersättare

Justerare
Simon Högberg utses att justera protokollet, paragraf 22 - 39. Justeringen

sker digitalt.

Underskrifter

Susanne Hansson, ordförande

Malin Åbbel Fjell, sekreterare

Simon Högberg, justerare

Anslag/bevis
Protokollet är justerat och kommunstyrelsens arbetsutskott publicerar det

på kommunens webbplats under perioden 10 februari 2025 till 4 mars

2025. Protokollet förvaras på kommunkansliet i Strömsund.
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Justerare

Övriga närvarande
Malin Åbbel Fjell, sekreterare, § 26

Peter Jemtbring, kommundirektör

Carina Wiik, kommunledningsförvaltningen, § 26

Iza Ådahl, praktikant MIUN

Richard Persson, förvaltningschef teknik- och serviceförvaltningen, §§ 23,

26

Ingela Sonidsson, HR-chef, kommunledningsförvaltningen, §§ 24, 25, 26, 36

Frida Book, kommunledningsförvaltningen, § 24

Niclas Liljefjäll, ekonomichef, kommunledningsförvaltningen, §§ 27, 38

Sara Strömberg, ekonom, kommunledningsförvaltningen, § 27

Veronica Hjorter Stenklyft, ekonom, kommunledningsförvaltningen, § 28

Ann-Louise Hansson, kommunledningsförvaltningen, § 28

Ralf Sjödin, rektor, framtids- och utvecklingsförvaltningen, §§ 29, 37

Karin Stierna, teknik- och serviceförvaltningen, §§ 31, 32
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Justerare

Diarienummer KS.2025.5

§ 22 Fastställande av föredragningslistan

Ärenden som läggs till

 Information om Hjalmar Strömerskolan

 Inlandsbanan AB - Synpunkter på föreslagen fondemission samt

eventuell revidering av ägardirektiven

 Ansökan om medel Rossöns idrottsförening

Ärenden som tas bort

 Samrådsyttrande om viktiga vattenfrågor i Bottenhavets vattendistrikt

 Information om detaljplanärende

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att fastställa

föredragningslistan.

Arbetsutskottets beslut
Föredragningslistan fastställs.
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Diarienummer KS.2025.8

§ 23 Information om strategiska lokalfrågor
Richard Persson, från teknik- och serviceförvaltningen informerar om

aktuella strategiska lokalfrågor. Mikael Ehrs deltar och informerar om

ärendet om plats för laddning av elbilar.

 Laddstation för elbilar. Företaget Eviny som bygger och driftar

snabbladdningsstationer vill etablera sig i Strömsund. I

samband med en eventuellt etablering av en station för

elbilsladdning finns planer från Trafikverket att göra en

ombyggnation av E45 för trafikljusen och infarten till platsen.

 Försäljning av Sörgård och Fyrås skola. Förnyad

konkurrensutsättning ska vara klart i slutet av februari.

 Saneringen i Ulriksfors. Information om preliminär tidsplan för

arbetet.

 Backe camping. Träff i slutet av februari för fortsatt diskussion.

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen.

Arbetsutskottets beslut
Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Diarienummer KS.2025.10

§ 24 Information om personalfrågor
Ingela Sonidsson och Frida Book, kommunledningsförvaltningen, HR,

informerar om aktuella personalfrågor.

 Redovisning av sjukfrånvaro för 2024. Den totala sjukfrånvaron har

minskat från 8,49 procent till 7,18 procent. Sjukfrånvaron redovisas per

förvaltning, per kön och ålder.

 Strömsund kommun är en av de kommuner inom länet som uppvisar en

minskning av sjukfrånvaron. Alla kommuner utom Härjedalen har

redovisat sina sjuksiffror.

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen.

Arbetsutskottets beslut
Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Diarienummer KS.2025.72

§ 25 Förslag till organisationsförändring - Bemanningen
Bemanningen har sedan 2014 haft uppdraget att samordna

vikarieanskaffning för de personaltäta verksamheterna. Detta har främst

omfattat äldreomsorg, stöd och service samt förskoleverksamheten.

Avsikten var att främja vikariers möjlighet till heltid och minska

arbetsbelastning för chefer. Bemanningens verksamhet har finansierat

genom budgeterade två heltidstjänster inom

kommunledningsförvaltningen. Ytterligare tre heltidstjänster har

finansierats av de egna verksamheterna. Två heltidstjänster inom vård- och

socialförvaltningen samt en heltidstjänst inom barn-, kultur och

utbildningsförvaltningen. Vård- och socialförvaltningen och barn-, kultur-

och utbildningsförvaltningen har för avsikt att utföra arbetet inom befintliga

resurser. Detta innebär att bemanningen som enhet kommer att avvecklas.

Identifiering av arbetsuppgifter och planering för överlämnande har

startats.

I bemanningsenheten ingår budgeterade tjänster som arbetat med

rekrytering. Strömsunds kommun behöver fortsatt gemensam rekrytering

av nya medarbetare, förbättra rekryteringsrutiner, förbättra kravmodeller

vid rekrytering och stödja chefer vid rekrytering samt stärka upp HR

funktionen. Behovet av förbättrat stöd har tydligt påtalats från

förvaltningschefer.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse - Förslag till organisationsförändring - Bemanningen

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Anta upprättat förslag.
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Diarienummer KS.2023.719

§ 26 Årsuppföljning Internkontrollplan för

kommunstyrelsen 2024
Ingela Sonidsson, Carina Wiik och Malin Åbbel Fjell,

kommunledningsförvaltningen samt Richard Persson, teknik- och

serviceförvaltningen redogör för internkontrollplanen 2024.

Kommunstyrelsen beslutade den 12 december 2023, § 230, om

internkontrollplan för kommunstyrelsens verksamheter 2024. Planen har

upprättats i samarbete med förvaltningscheferna för framtids- och

utvecklingsförvaltningen, kommunledningsförvaltningen och teknik- och

serviceförvaltningen.

Följande redovisades:

 Rehabiliteringsansvar

 Arbetsmiljö

 Arbete med säkerhetsskyddslagstiftning

 Dygns- och veckovila enligt det nya arbetstidsdirektivet

 Uppföljning av styrelsens och arbetsutskottets beslut

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse - Årsuppföljning Internkontrollplan för kommunstyrelsen

2024

Årsuppföljning Internkontrollplan för kommunstyrelsen 2024

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet fastställa årsuppföljningen av

internkontrollplan för kommunstyrelsen 2024.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Fastställa årsuppföljningen av internkontrollplan för kommunstyrelsen

2024.
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Diarienummer KS.2025.65

§ 27 Information preliminära verksamhetsresultat 2024
Niclas Liljefjäll och Sara Strömberg, kommunledningsförvaltningen,

ekonomi, informerar om det preliminära verksamhetsresultat för 2024. 

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse - Information preliminära verksamhetsresultat 2024

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen.

Arbetsutskottets beslut
Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Diarienummer KS.2025.64

§ 28 Fiberutbyggnad 2025
Ann-Louise Hansson samt Veronica Hjorter Stenklyft redovisar för status i

arbetet med fiberutbyggnad 2025.

Kommunens investeringsbudget för bredband år 2025 är 2 miljoner kronor.

Förslaget är att årets investeringsbudget används till efteranslutningar och

förtätningar i redan utbyggda områden. Kommunfullmäktige har delegerat

till kommunstyrelsen att fatta beslut om hur medel inom

investeringsbudget för bredband ska nyttjas.

I december 2024 beviljades kommunen 8,6 miljoner kronor i bredbands-

stöd från Post- och telestyrelsen (PTS). 3,25 procent av beviljat bidrag

betalas ut i förskott, resterande del betalas ut enligt fastställd

utbetalningsplan. Projekttiden är 2025 till 2027. Beredning sker 2025 och

byggnation planeras ske under 2026 och 2027.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse - Fiberutbyggnad 2025

Grenås karta översikt

Beslut PTS Rossön norra

Beslut PTS Grenås

Rossön Norr karta översikt

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag:

1. Ge Servanet AB i uppdrag att bygga efteranslutningar i redan utbyggda

områden, 2 miljoner kronor, finansieras från 2025 års investerings-

budget för bredband.

2. Ge Servanet AB i uppdrag att bereda och genomföra utbyggnad av PTS

nät och accessnät i Rossön norra och Grenås enligt beviljade

ansökningar om PTS Bredbandsstöd. Beräknad beredningskostnad 2025

täcks av beviljat bidrag. Inriktningen är att inarbeta kommunens

finansieringskostnad för de två accessnäten, totalt cirka 1 185 000

kronor, varav cirka 937 000 kronor från investeringsbudget och cirka

248 000 kronor från driftsbudget, år 2027.
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Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Besluta enligt upprättat förslag



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 4 februari 2025

Justerare

Diarienummer HJALM.2025.30

§ 29 Kvalitetsrapport Hjalmar Strömerskolan läsåret

2023-2024
Kvalitetsrapporten för gymnasieskolan utgår från skollag, läroplan och

kommunstyrelsens mål med utgångspunkt i kommunfullmäktiges

prioriterade mål. Skollagens krav på systematiskt kvalitetsarbete innebär att

huvudmän och skolenheter systematiskt och kontinuerligt ska följa upp

verksamheten, analysera resultaten i förhållande till de nationella målen

och utifrån det planera och utveckla utbildningen.

Mötet önskade följande förtydliganden och tillägg:

 Uppdra till skolchefen att till nästa sammanträde med

kommunstyrelsens arbetsutskott den 11 mars, beskriva resultat av de

redovisade åtgärderna. Komplettera ärendet med resultat och analys av

målformuleringar från 2022/2023.

 Kvalitetsrapporteringen redovisas i fortsättningen till kommunstyrelsen

läsårsvis i september, samt en mindre uppföljning under januari.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse - Kvalitetsrapport Hjalmar Strömerskolan läsåret 2023-2024

Kvalitetsrapport Hjalmar Strömerskolan läsåret 2023-2024

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta återremittera

kvalitetsrapporten.

Arbetsutskottets beslut
Återremittera kvalitetsrapporten, återupptas den 11 mars.
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Diarienummer TSF.2024.842

§ 30 Arrende för plats för elladdning av bilar
Företaget Eviny som bygger och driftar snabbladdningsstationer vill

etablera sig i Strömsund. Platsen som skulle passa bra för etablering i

Strömsund är parkeringen mitt emot ICA längs E45 med

fastighetsbeteckningen Järven 10.

Avtalet skall vara ett arrendeavtal på 10 år med möjlighet till 5 års

förlängning i taget. Vid en eventuell avetablering står arrendatorn för

återställningskostnaden. Arrendet omfattar en yta om 75 kvadratmeter som

laddplatserna kommer att nyttja. Arrendeavgiften blir 2 000 kronor per år.

Till detta kommer en årlig avgift på 15 420 kronor per år för vinterunderhåll

samt renhållning på platsen. Totala årskostnaden blir då 17 420 kronor per

år. Avgiften indexeras årligen med konsumentprisindex.

Vid en fördubbling av laddplatser så fördubblas arrendekostnaden och

avgiften för underhåll av arrendeområdet ökas med 50 procent.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse - Arrendeavtal avseende laddstation Järven 10

Karta parkering

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Besluta enligt upprättat förslag.
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Diarienummer KS.2025.45

§ 31 Försäljning Bodum s:7
Den 15 mars 2024 lämnade Karin Flodin in en skriftlig förfrågan om att få

förvärva Strömsunds kommuns andel i samfälligheten Bodum s:7.

Ändamålet för samfälligheten är båtplats. Fastigheten är cirka 642

kvadratmeter och ligger utanför detaljplanelagt område.

Utöver Strömsunds kommun som äger 7,738 procent finns det fyra

delägare varav SCA/Holding är den störste andelsägaren med 64,286

procent. Avsikten med förvärvet är att upplösa samfälligheten samt

införliva den i den fastighet Karin Flodin idag äger, Bodum 1:15.

Köparen ansvarar själv för dialog med övriga delägare samt för kostnaderna

för genomförandet av förrättningen.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
1. Strömsunds kommun säljer sin andel i Bodum s:7 för en summa av

994 kronor.

2. Denna försäljning genomförs under förutsättning att alla delägare

godkänner upplösningen av samfälligheten.

3. Köparen står för förrättningskostnaden.
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Diarienummer KS.2024.863

§ 32 Remiss Regional energi och klimatstrategi för

Jämtlands län 2025-2030
Strömsunds kommun har givits möjlighet att svara på en remiss gällande

Jämtlands läns Energi- och klimatstrategi 2025-2030.

De svenska och europeiska energi- och klimatmålen är utgångspunkten för

arbetet i Jämtlands län och de regionala målen.

De två övergripande målen är fossilbränslefritt år 2030 samt minst 10

procent minskade utsläpp av växthusgaser varje år under perioden 2020-

2030 – både territoriella och konsumtionsbaserade utsläpp.

För att nå de övergripande målen föreslås fyra fokusområden med förslag

på insatser.

 Fossilfria och effektiva transporter och arbetsmaskiner

 Skog och mark som resurs och kolsänka

 Energiplanering och energieffektivisering

 Hållbar konsumtion och resurshushållning

Teknik- och serviceförvaltningen har utifrån de frågeställningar som finns i

missivet upprättat ett remissyttrande.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse - Remiss Energi- och klimatstrategi 2025-2026,

Fossilbränslefritt Jämtlands län

Remissvar Remiss Energi- och klimatstrategi 2025-2026, Fossilbränslefritt

Jämtlands län

Missiv remiss Energi- och klimatstrategi

Remiss Energi- och klimatstrategi 2025-2026

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta avge upprättat förslag till

yttrande enligt bilaga.

Mats Gärd yrkar att det i remissvaret framgår att Strömsunds kommun

önskar se att man behåller uttag av biobränsle från skog på nuvarande nivå.
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Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Avge upprättat förslag till yttrande med tillägg att Strömsunds kommun

önskar se att man behåller uttag av biobränsle från skog på nuvarande nivå.
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Diarienummer KS.2025.62

§ 33 Ansökan om marknadsföringsbidrag för

draghundstävlingen Beaver Trap Trail - Norråkers IF

2025
Norråkers IF har, genom sekreterare Ida Collin, inkommit med en ansökan

om 10 000 kronor i marknadsföringsbidrag för slädhundstävlingen Beaver

Trap Trail 2025.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse - Ansökan om marknadsföringsbidrag för Beaver Trap Trail

Ansökan om marknadsföringsbidrag för draghundstävlingen Beaver Trap

Trail

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta bevilja Norråkers IF 10 000

kronor i marknadsföringsbidrag.

Arbetsutskottets beslut
1. Norråkers IF beviljas 10 000 kronor i marknadsföringsbidrag.

2. Medel anvisas från kommunstyrelsens konto för marknadsföring.

Beslutet skickas till

Norråkers IF, Ida Collin

Kommunledningsförvaltningen, ekonomi
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Diarienummer KS.2024.566

§ 34 Medborgarförslag Lucka på containers vid

återvinningsstationerna
Ett medborgarförslag har inkommit från Lena Sundin den 19 augusti 2024

med förslag om luckor på containers vid återvinningsstationerna. Dessa

luckor skulle förhindra att fåglar kommer åt att hämta upp exempelvis

kaviartuber och annat skräp som inte är ursköljt. Luckorna skulle minimera

spridningen av skräpet. Kommunfullmäktige beslutade den 18 september

2024 att överlämna förslaget till kommunstyrelsen för beredning.

Enheten för avfall, vatten och avlopp (AVA-enheten) har valt att inte satsa

på luckor på inkasthålen för att förhindra fåglar att komma åt avfallet

eftersom det finns en klämrisk med luckorna. Enheten har istället valt en

lösning med nedhängande kedjor över inkasthålen för att förhindra att

fåglar eller andra djur kommer åt avfallet. Kedjorna monteras löpande på

behållarna.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse - Medborgarförslag om lucka på containers vid

återvinningsstationerna

Medborgarförslag om lucka på containers vid återvinningsstationerna

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut

Medborgarförslaget anses besvarat.
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Diarienummer KS.2024.565

§ 35 Medborgaförslag om förbättring av

campingplatsanläggningar och tömning av

husbilstoaletter
Ett medborgarförslag har inkommit angående förbättring av samtliga

campingplatsanläggningar i kommunen genom införande av

latrintömningsstationer. Medborgarförslaget anhängiggjordes den 18

september 2024.

Genom att införa möjlighet för latrintömning på samtliga campingplatser

skulle, enligt förslagsställaren, den miljöpåverkan som orsakas av otillbörlig

avfallshantering minska. Införandet skulle även bidra till att skydda

dricksvattenkällor och förbättra den allmänna standarden på

campingplatserna och därmed gynna turistnäringen.

Enligt nuvarande lagstiftning finns inget krav på att campingplatser och

ställplatser ska tillhandahålla latrintömning. Det är inte heller kommunens

ansvar utan det är upp till varje fastighetsägare att besluta om de, utifrån

verksamhetens behov och kundernas efterfrågan, har möjlighet att

installera latrintömningsstationer. Flera av kommunens större

campingplatser, såsom i Strömsund, Hoting, Hammerdal och Gäddede har

valt att göra så. Flertalet mindre campingplatser, där det i dag saknas

latrintömning, erbjuder ett prisvärt alternativ för sina besökare, något som

med fördel kan attrahera vissa resenärer och positivt bidra till

besöksnäringen.

Strömsunds kommun har inte ansvar för installation och drift av

latrintömningsstationer på de cirka 12 mindre campingplatser som finns i

kommunen.

I de årliga dialogerna med Trafikverket och Länsstyrelsen kommer

kommunen att diskutera frågan om otillbörlig avfallshantering längs med

Vildmarksvägen.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse - Svar på medborgarförslag om förbättring av

campingplatser
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Medborgarförslag om förbättring av campingplatser

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut.

Medborgarförslaget avslås.
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Diarienummer KS.2024.760

§ 36 Medborgarförslag om tillfällig omplacering vid

sjukskrivning
Ett medborgarförslag har inkommit 30 september 2024 om tillfällig

omplacering vid sjukskrivning. Medborgarförslaget gäller enbart anställda

hos Strömsunds kommun och föreslår att arbetsgivaren ska omplacera

anställda i syfte att möjliggöra en snabbare återgång i arbete.

Kommunfullmäktige beslutade den 13 november 2024 att överlämna

förslaget till kommunstyrelsen för beredning.

Anpassning och rehabilitering regleras i lagen om anställningsskydd,

arbetsmiljölagen och socialförsäkringsbalken. Kort innebär detta att

arbetsgivare är skyldig att klarlägga och kartlägga den sjukes behov av

stödjande åtgärder i syfte att i första hand återgå till ordinarie arbete. Det

ska finnas en dokumentation. Arbetsgivare är skyldig att vidta de arbetsan-

passningsåtgärder som är möjliga och syftar till arbetstagarens återgång i

ordinarie arbete. Sammantaget handlar detta om att genomföra

rehabiliteringsutredning. Detta sker tillsammans med arbetstagaren och

arbetsgivaren men också tillsammans med försäkringskassan,

arbetsförmedlingen, företagshälsovård eller behandlande läkare. Det kan

också innefatta annan specialistkunskap såsom kurator och arbetsterapeut.

I utredningen ska det framkomma att återgång i ordinarie arbete är möjligt.

Om inte återgång i ordinarie arbete är möjligt så har arbetsgivaren ett

omplaceringsansvar till annat arbete hos arbetsgivaren. Omplacering till

annat arbete hos arbetsgivaren sker utifrån arbetstagarens kompetens.

Strömsund kommun har tydliga rutiner gällande anpassning och

rehabilitering och de följer en viss procedur enligt ovan. Rutinerna syftar till

att arbetstagaren snabbt ska återgå i arbete. Gäller det inte ordinarie arbete

eller annat arbete hos annan arbetsgivare sker detta vanligtvis genom

arbetsförmedlingen. Viktigt är att arbetstagaren inte ska förlora sin

sjuklönegrundande inkomst.



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 4 februari 2025

Justerare

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse - Medborgarförslag om tillfällig omplacering vid

sjukskrivning

Medborgarförslag om tillfällig omplacering vid sjukskrivning

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunfullmäktiges beslut.

Medborgarförslaget anses besvarat.



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 4 februari 2025

Justerare

Diarienummer KS.2025.25

§ 37 Information om Hjalmar Strömerskolan
Ralf Sjödin, rektor Hjalmar Strömerskolan inbjöd till dialog kring utveckling

av Hjalmar Strömerskolan på kort och lång sikt, kopplat till

varumärkesbyggande och ambassadörskap.

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen.

Arbetsutskottets beslut
Arbetsutskottet tar del av informationen.



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 4 februari 2025

Justerare

Diarienummer KS.2025.74

§ 38 Inlandsbanan AB - Synpunkter på föreslagen

fondemission samt eventuell revidering av

ägardirektiven
Styrelsen för Inlandsbanan AB har lämnat information om kommande

förslag om fondemission i Inlandsbanan. Fondemissionen innebär en

ökning av totalt antal registrerat aktiekapital från 2 794 000 kronor till

8 022 000 kronor, en ökning med 5 228 000 kronor. Antalet registrerade

aktier ökar från 2 794 stycken till 8 022 stycken, en ökning med 5 228

stycken aktier. Strömsunds kommun äger idag 6,4 procent av aktierna, det

vill säga 180 stycken. Efter fondemissionen skulle Strömsunds kommun äga

ytterligare 360 aktier, totalt 540 aktier, vilket motsvarar en ägarandel på 6,7

procent. Kursen för en aktie är 1 000 kronor. Det belopp som aktiekapitalet

ska öka med ska tillföras aktiekapitalet från bolagets fria egna kapital. Inga

ytterligare medel ska alltså tillskjutas från delägarna. Beslut om

fondemission väntas fattas på bolagsstämman den 23 maj 2025.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse - Fondemission samt eventuell revidering av ägardirektiv

och bolagsordning för Inlandsbanan AB

Meddelande om föreslagen Fondemission Ägardirektiv Inlandsbanan AB

Skrivelse information till aktieägare om fondemission inför årsstämma

Fondemission Ägardirektiv Inlandsbanan AB

Frågor till delägare inför ev revidering av ägardirektiv och bolagsordning

Ägardirektiv Inlandsbanan AB

Bolagsordning för Inlandsbanan AB 2024

Bilaga - Frågor till delägarna inför en eventuell revidering av ägardirektiv

och bolagsordning för Inlandsbanan AB och dess dotterbolag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet besluta att ta del av informationen.

Arbetsutskottets beslut
Arbetsutskottet tar del av informationen.



Sammanträdesprotokoll
Kommunstyrelsens arbetsutskott

den 4 februari 2025

Justerare

Beslutet skickas till

Inlandsbanan AB, Lennart Solberg
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den 4 februari 2025

Justerare

Diarienummer KS.2025.76

§ 39 Ansökan om medel för genomförande av tävlingar

- Rossöns idrottsförening 2025
Rossöns idrottsförening har, genom ordförande Torwald Claurensson,

inkommit med en ansökan om medel, 25 000 kronor, för genomförande av

tre tävlingar under 2025.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse - Ansökan om medel för genomförande av tävlingar -

Rossöns idrottsförening 2025

Ansökan om medel för genomförande av tävlingar - Rossöns idrottsförening

2025

Yrkande

Ordföranden föreslår att Rossöns Idrottsförening beviljas 25 000 kronor i

marknadsföringsbidrag.

Arbetsutskottets beslut
1. Rossöns Idrottsförening beviljas 25 000 kronor i marknadsföringsbidrag

2. Medel anvisas ur kommunstyrelsens konto för marknadsföring

Beslutet skickas till

Rossöns idrottsförening, Torwald Claurensson

Kommunledningsförvaltningen, ekonomi
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